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Ulkona liikkuminen ja letkeä 
yhdessäolo loivat tunnelmaa 
Eläkkeensaajien Varsinais-
Suomen piirin tapaamisessa 
Kertunmäellä. Maalisriehan 
ideana oli kannustaa ihmi-
siä liikkumaan raikkaassa ul-
koilmassa ja samalla tavattiin 
tuttuja.

– Yleensä piirin jäsenillä on 
ollut tapana tavata Liedossa. 
Ehdotin vaihteeksi Loimaata 
tämän vuoden tapaamispai-
kaksi. Idea otettiin tutus-
tumiskäynnin myötä hyvin 
vastaan, ja vieraiden mielestä 
paikka kuulosti hyvältä kesä-
teattereineen, Loimaan Eläk-
keensaajat ry:n pitkäaikainen 
aktiivijäsen Aarne Syvänen 
kertoi.  

Riehaan osallistui noin 70 
paikallisyhdistysten jäsentä, 
jotka tutustuivat Kertunmäen 
maastoihin kävelylenkeillä. 
Tarjolla oli Loimaan Seudun 
Sotaveteraanien valmista-
maa hernekeittoa. 

Piikkiöläinen teatterioh-
jaaja Eija-Irmeli Lahti saa-
pui tapaamiseen miehensä 
kanssa.

– Emme olleet koskaan ai-
kaisemmin käyneet täällä. 
On mukava tutustua uusiin 
paikkoihin. On kivaa, kun 
täällä on kesäteatterikin, 
Lahti sanoi.  

TURUN  Eläkkeensaajien 
ohjelmavastaavan Anja Sö-
dermanin mukaan tärkeää 

on, että virkistäydytään po-
rukalla

– Jos on yksinäinen ihmi-
nen kotonaan, niin sieltä ei 
tule lähdettyä niin helpolla 
pois. Nyt kun on bussikulje-
tuskin tarjolla, niin on hel-
pompi lähteä mukaan. On 
tärkeää, että ihmiset tapaa-
vat toisiaan, ja tällainen vir-
kistystoiminta on osa mei-
dän toimintaa. Tänä vuonna 
loimaalaiset ovat voimak-
kaasti edustamassa tapaa-
misessa

Syvänen, 91, kertoi, että 
Loimaan Eläkkeensaajien 
jäsenet tapaavat kerran vii-
kossa Loimaan Nuorisota-
lolla torstaikerhon mer-
keissä.

– Meillä on kerhossa jä-
senten esityksiä ja sitten 
asiantuntijavieraita luen-
noimassa jostain aiheesta. 
Mielestäni on tärkeää lähteä 
tapamaan ihmisiä ja jutella 
heidän kanssaan, niin pysyy 
virkeänä eläkkeellä. Itse olin 
pitkään yhdistysaktiivi ja toi-
min myös Varsinais-Suomen 
piirin puheenjohtajana aikai-
semmin, mutta nyt olen otta-
nut vähän rennommin, Syvä-
nen kertoo.

Loimaan Eläkkeensaajilla 
on myös oma sekakuoro.

– Aikaisemmin meillä oli 
haitarinsoittajakin säestä-
mässä kuoroa, mutta nyt 
meiltä puuttuu säestäjä.

LOIMAALAISET  Veikko 
Ruohonen ja hänen vai-
monsa Hannele Österman 

tulivat pitkästä aikaa mukaan 
tapahtumaan.

– Olin aikaisemmin Var-
sinais-Suomen piirin Eläk-
keensaajien puheenjoh-
taja, mutta sairastuttuani 
jätin sen tehtävän. Nyt läh-
din mukaan puolen vuoden 
tauon jälkeen, kun on pitä-
nyt olla tarkka heikentyneen 
immuniteetin kanssa. Tämä 
toiminta on ollut vuosia it-
selle tärkeä henkireikä, ja nyt 
mennään mahdollisuuksien 
mukaan, Ruohonen kertoi.

PAIKALLISIA LAINA Kesällä rekkaa ajaa melkein kuka 
vain, mutta talvella joudutaan välillä 

ajamaan niin hurjissa olosuhteissa, että se 
voi saada jonkun jopa vaihtamaan alaa. 

Rekkakuski Arto Saarinen 
Laitilan Sanomissa  

LAINA Suomi on samaan aikaan Nato-maa, 
jossa toisella kädellä kootaan ammuksia 
Ukrainan rintamalle Venäjää vastaan. Toisella 
valmistetaan sähköautojen akkumateriaaleja 
venäläisestä nikkelistä maailman markki-
noille. Toimittaja Pasi Peiponen Ylellä 
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Lääkärivaje on 
syventynyt entisestään
LOIMAA, ORIPÄÄ Lääkärivaje on 
syventynyt entisestään Loimaalla ja 
Oripäässä keväällä vuosilomien ja 
osa-aikaisten töiden vuoksi.

Varhan tiedotteen mukaan avoter-
veydenhuollossa käytössä olevat vä-
häiset lääkäriresurssit Loimaalla ja 
Oripäässä ohjataan edelleenkin pel-
kästään lakisääteisiin toimintoihin, 
ja pääsy kiireettömille lääkärin vas-
taanotoille hidastuu entisestään. Ke-
sää kohden lääkäritilanne kuitenkin 

näyttää jonkin verran kohentuvan.
Kevään tilanteen kohentamiseksi 

on otettu käyttöön yleislääkärin pal-
veluseteli, ja lisäksi on käytössä lää-
kärin etävastaanottomahdollisuus.

Tiedotteen mukaan muut terve-
ydenhuollon ammattihenkilöt ovat 
asukkaiden käytettävissä ja Varha 
pyrkii ohjaamaan asiakkaita hoidon 
tarpeen arvioinnin kautta sairaan-
hoitajan ja fysioterapeutin vastaan-
otoille.

Sähköinen asiointi on 
innostanut aseluvan hakijoita
LOUNAIS-SUOMEN poliisilaitok-
selle on maaliskuussa jätetty run-
saasti sähköisiä aselupahakemuk-
sia. Poliisi neuvoo tiedotteessaan 
täyttämään sähköisen hakemuk-
sen huolellisesti, jotta luvan käsit-
tely olisi mahdollisimman nopeaa.

Yksityishenkilöillä on maalis-
kuun alusta lähtien ollut mah-
dollisuus tehdä aselupahake-
muksia sekä aseasioihin liittyviä 
ilmoituksia poliisin sähköisen 

asiointipalvelun kautta.
Maaliskuun ensimmäisen vii-

kon aikana Lounais-Suomen po-
liisilaitos vastaanotti lähes 200 
sähköisesti jätettyä aselupaha-
kemusta. Lisäksi ajanvarauksella 
tiskillä jätettiin useita kymmeniä 
hakemuksia.

Hakemusmäärä kasvo roi-
masti sähköisen palvelun myötä. 
Ennen sähköisen asioinnin laa-
jenemista Lounais-Suomessa on 

keskimäärin laitettu vireille noin 
100 aselupahakemusta viikossa. 

Jos asiakas antaa puutteellisia 
tietoja tai hakemuksesta puuttuu 
liitteitä, hakemuksen käsittely hi-
dastuu.

– Hakemuslomake kannattaa 
täyttää huolellisesti ja toimittaa 
heti kaikki ne liitteet, jotka hake-
muksen käsittelyssä tarvitaan, ko-
misario Salla Kiuru kommentoi 
tiedotteessa.

”On tärkeää, että 
ihmiset tapaavat 
toisiaan”

■■ Eläkkeensaajien yhdistysten väen mielestä 
Kertunmäki on hyvä paikka treffata

Varsinais-Suomen Eläkkeensaajien piirin puheenjohtaja Soili Leppänen, loimaalainen Aarne 
Syvänen ja Anja Söderman Turun Eläkkeensaajista iloitsivat siitä, että Maalisrieha veti hy-
vin porukkaa.

MARIANNE ROVIO

Maalisriehan ohjelmaan kuului ulkoilua ja yhdessäoloa. 


